
Generalforsamling Randbøldal Vandværk 

 

Jeg vil gerne byde jer alle sammen velkommen til den ordinære generalforsamling i Randbøldal Vandværk, 

hvor er det godt, at se så mange fremmødte. 

Som det første skal vi have fundet en dirigent, og der foreslår bestyrelsen Morten Barnkob. Jeg skal lige for 

en god ordens skyld spørge, om der er andre forslag? 

Vi skal også have fundet en referent, og bestyrelsen foreslår Helle Jacobsen. Her skal jeg også lige spørge, 

om der er andre forslag? 

Med disse ord vil jeg endnu engang ønske jer alle sammen velkommen. 

ÅRET DER GIK 

• Der er totalt pumpet 17.671 kubikmeter vand op hvoraf cirka 10% af dette er anvendt til rensning af 

filtre og lign. Således er vi blevet beskattet af 15.904 kubikmeter vand. Der har i år været et ekstra 

spild grundet en utæthed i vinterperioden. Alligevel har vi samlet set anvendt mindre vand, hvilket 

må betyde at forbrugerne har været mere sparsommelige. 

 

• Der er på nuværende tidspunkt 1.054.829, - kroner på kontoen og økonomien vil blive gennemgået 

senere på generalforsamlingen. Derfor er beløbet på kontoen ikke steget meget, årsagen er øgede 

udgifter generelt specielt til strøm. 

 

 

• Vi er nu overgået til Agrolab til vandprøver, ligesom vi talte om til sidste generalforsamling eftersom 

deres priser var væsentlig lavere end Eurofins. Dette er også blevet gjort klart efter at Vejle Vandråd 

havde et udbud i kommunen hvor det viste sig at Agrolab var væsentlig billigere. Hvilket betyder, at 

de anbefaler samtlige vandværker i Vejle kommune at benytte sig af priserne fra Agrolab. 

 

 

• Vi har i vinterperioden haft udfordringer med et for højt vandforbrug om natten. I forbindelse med 

dette har vi skrevet rundt til forbrugerne samt undersøgt egne vandledninger. 

Der blev fundet et mindre ”læk” grundet tæring nede på vandværket. Dette er blevet udskiftet, 

vandforbruget om natten har stadig været højere end normalt. Men under ”grænsen” for vores alarm. 

Derfor ser vi opgaven som løst, og tilskriver resten af skylden at vores forbrugere i højere grad 

vasker tøj om natten. 

 

 

• Digitalisering af ledningsnettet er nu afsluttet. Opgaven blev startet sidste år, hvor vi talte om det på 

generalforsamlingen. Dette er i mål. 

 

  



FREMTIDSPLANER 

Vi er siden sidste år kommet i mål med rigtig mange af vores ting. Dette tæller blandt andet : 

1. Processen med at skifte til Agrolab (billigere løsnning) 

2. Oprette et telefonnummer i skyen. 

3. Gøre det mere enkelt – at være en del af bestyrelsen. 

Vi arbejder stadig med følgende fremtidsplaner: 

• Der er fortsat planer om udskiftning af rørledningen ved Rodalvej, og vi har taget kontakt med et 

entreprenørfirma der arbejder i styret underboring. Men grundet travlhed har vi endnu ikke haft et 

møde med dem omkring opgaven. 

 

• Undersøge muligheden for at skifte til digitale vandmålere i hele byen således at det bliver nemmere 

for os automatisk at aflæse vandmåleren. Derved undgår vi at bruge en masse tid på at rykke for 

målertal hos forbrugerne – da vi altid har forbrugere der desværre ikke får det indberettet til tiden. 

 

 

• Vi ønsker i fremtiden automatisk opstart af pumper ved en eventuel strømafbrydelse eller lignende, 

således at forbrugerne ikke oplever ventetid. Dertil bliver vandværket mindre afhængig af 

bestyrelsen. 

 

Afslutningsvis vil jeg gerne takke mine bestyrelsesmedlemmer Valgren og Peter for at have ydet en god 

indsats i løbet af året. Ligesom mange af jer ved, så har jeg rigtig travlt med arbejdet, små børn og en post 

som bestyrelsesformand i en erhvervsforening. Derfor har jeg også i perioder dette år måtte trække på 

Valgren og Peter som uden tvivl har ”trukket” læsset i bestyrelsen. Tak for det! 

Jeg håber at den kommende periode vil byde på mere tid, eftersom jeg udtræder af bestyrelsen i 

erhvervsforeningen og forhåbentlig får mere ”rum” i dagligdagen eftersom vi fortsætter med ansættelser af 

folk i firmaet. 

Tak for ordet. 


